
都江堰大熊猫饲养员一日游
1-Day Dujiangyan Panda Volunteer Tour

如果您正在寻找与大熊猫的紧密联系，这一为期 1天的熊猫饲养者体验将充分利用您的时间。这是一个难忘的机会，
可以在清洁外壳，制作食物和喂养时照顾一只可爱又蓬松的熊猫。都江堰熊猫基地位于距成都 60公里或 1.5小时
车程的地方，是中国参加熊猫饲养者计划最便捷的基地。
If you’re looking for close contact with pandas, this 1-day panda keeper experience will utilize your time to its
fullest. It’s a memorable chance to look after a cute and fluffy panda as you clean its enclosure, make its food,
and feed it.
Located 60 kilometers or 1½ hours away from Chengdu by car, Dujiangyan Panda Base is the most easily accessible base
in China to join the Panda Keeper Program.

内容：

1、用自己的双手近距离喂熊猫、清洁熊猫的卧室。

2、为大熊猫制作不同形状的蛋糕。

3、收到证明您对大熊猫的热爱的独特证书。
Highlights
1、Feed a panda with your own hands at a very close distance、clean panda's bedroom
2、Make cakes in different shapes for the pandas
3、Receive a unique certificate proving your love for pandas

备注：

1.“熊猫守护者计划”每天有 60名志愿者。请查询并尽快预订以确保您的位置。
2.志愿者的年龄限制在 10至 70岁之间。即使您仍然无法当熊猫饲养者，您仍然可以好好照顾熊猫。有很多活动要
参加，例如熊猫排泄物分析，观看纪录片，制作熊猫蛋糕等。
Please note:
1. There is a daily quota of 60 volunteers for the Panda Keeper Program. Please inquire and book soon to secure
your place.
2. The age restriction for volunteers is between 10 and 70 years old. You can still take good care of the pandas
even if you are unable to be a panda keeper for the day. There are several activities to take part in, such as panda
excreta analysis, watching a documentary movie, making panda cakes, and so on.

行程概述：

上午：

出发：您的导游将提前一天在您的酒店给您打电话，或者会留下一条消息与您确认接送时间。

体验前准备：签署安全协议、承诺书，换工作服等

岗前培训：认真学习如何清洁大熊猫的内外圈舍、大熊猫的膳食搭配、饲喂等

大熊猫圈舍内务整理 清洁大熊猫圈舍（户外、室内的杂草、粪便、残竹等）

大熊猫营养师 为大熊猫准备营养均衡的新鲜竹子、竹笋、窝窝头和果蔬等

爱心饲喂：亲手为大熊猫送上竹笋、果蔬、窝窝头等食物

大熊猫行为观察：大熊猫习性行为科学观察与记录

下午

熊猫纪录片：观看大熊猫纪录片

走进熊猫厨房：学习制作熊猫特供窝窝头

荣誉证书：领取野培大熊猫饲养员体验官荣誉证书

您的导游和司机将护送您回到成都的酒店，您将在下午 5:30左右到达。
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Schedule
In the Morning:
Start Off: Your guide will call you at your hotel one day in advance or will leave a message to confirm the
collection time with you.
Pre-experience Preparation: Sign security agreement、commitment and suit up a uniform.
Pre-job Training: 1. Learn how to clean the inside and outside enclosure of the giant panda、the giant panda's diet

collocation、feeding etc.
2. Clean giant panda enclosure (outdoor and indoor weeds, excrement, residual bamboo, etc.)
3. Giant panda nutritionists prepare balanced fresh bamboo, bamboo shoots, panda cakes and
vegetables for giant pandas.

Love feeding: Personally feed the giant panda bamboo shoots, fruit, vegetable and panda cakes and other food.
Observation of Giant Panda Behavior: Scientific observation and record of giant panda behavior.
In the Afternoon:
Panda Documentary: Watching a panda documentary.
Into the Panda Kitchen: Learn how to make special panda cakes.
Get a Certificate: You will receive a certificate of wild breeding giant panda keeper for this unforgettable day.
Your guide and driver will escort you back to your hotel in Chengdu and you will arrive at about 5:30pm.

旅行须知：

1.预订熊猫守护者计划
我们与都江堰熊猫基地建立了稳定的关系。有时由于不可抗力，程序可能会更改。通常，我们能够获得第一手信息，

这对您的旅行安排非常有帮助。提前预订对于保证程序的可用性也很有用。有时，说明中列出的活动会根据大熊猫

的健康状况进行调整。希望客户能理解这一点。

如果时间有限，您只能在早上参加活动。价格是一样的。

此行程非常灵活。您可以更改行程，并根据您的日程安排延长或缩短行程。

申请熊猫饲养者计划需要身体检查记录。
Trip Notes
1. Booking Panda Keeper Program
Our company has developed stable relationship with the Dujiangyan Panda Base. Sometimes the program is
subject to change due to force majeure. Usually we are able to get the first-hand information that is very helpful
for your tour arrangement. Your early booking is also useful to guarantee the availability of the program.
Sometimes the activities listed in the description will be adjusted according to health condition of the pandas.
Hope customers can understand this.
If your time is limited, you can only join the activities in the morning. The price is the same.
This tour is very flexible. You can alter the itinerary, and extend or shorten it to suit your schedule.
Physical Examination Record is required for panda keeper program application.

2.年龄限制
志愿者的年龄限制在 10至 70岁之间。即使大熊猫看上去无害，但它们是食肉动物。父母必须确保他们防止自己的
孩子直接接触大熊猫。10岁及以上儿童的费用与成人相同。如果您的孩子在 0–9岁之间，您仍然可以在计划期间
随身携带。孩子们不能进入熊猫笼所在的房间。如果您愿意，您的向导可以帮助您照顾他们。
2. Age Limit
The age restriction of volunteer is between 10 to 70 years old. Even though the pandas look harmless, they are
carnivores. Parents must ensure that they prevent their children from coming into direct contact with the pandas.
The cost for children of 10 years old and above is the same as the cost for adults. If your children are between
0–9 years old, you can still take them with you during the program. The children can not enter the room where
the panda cage is. Your guide can help take care of them if you like.

3.着装要求
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基层中的某些人行道可能非常湿滑。为避免滑倒，请不要穿着短裤或湿滑的鞋子。另外，大熊猫具有强烈的嗅觉。

由于您在旅行中会非常接近他们，请不要穿着香水或指甲油。我们衷心感谢您对熊猫的关心和尊重。
3. Dress Code
Certain pavements in the base can be very wet and slippery. To avoid slipping, please do not wear short pants
or slippery footwear. Also, pandas have a very keen sense of smell. As you will get very close to them during the
tour, please do not wear perfume or nail polish. Our sincere thanks for your extra care and respect towards the
pandas.

4.交通建议

如果您需要在计划结束后赶上航班或火车，建议晚上 8点以后出发的航班或晚上 7点以后出发的火车。对于国际航
班，建议晚上 9点以后的航班。如果您的航班或火车早于上述建议的时间出发，则可能需要在下午跳过一些安排，
并提早前往机场或火车站

4. Transportation Suggestions
If you need to catch a flight or train after the program, flights departing after 8 pm or trains departing after 7 pm
are recommended. For international flights, flights after 9 pm are suggested. If your flight or train leaves earlier
than the recommended times above, you may need to skip some arrangements in the afternoon and head earlier
to the airport or train station.

——颂：旅游愉快！——

——Have a nice trip!——


